
Informacje o II Liceum Ogólnokształcącym  

imienia Adama Mickiewicza w Słupsku 
 

Tutaj jest główny 
budynek II Liceum 
Ogólnokształcącego 
imienia Adama 
Mickiewicza w Słupsku, 
w skrócie Szkoła, w 
którym pracuje dyrektor 
szkoły, nauczyciele i 
urzędnicy.  

Dyrektor szkoły kieruje pracą Szkoły. Dyrektorowi szkoły 
w pracy pomaga zastępca dyrektora oraz inni pracownicy. 
 

Czym zajmuje się Szkoła? 
 Liceum to szkoła średnia, która przygotowuje uczniów do dalszej nauki na 

studiach wyższych. W Polsce liceum trwa zazwyczaj cztery lata i kończy 
się maturą. 

 W liceum uczniowie uczą się różnych przedmiotów, takich jak 
matematyka, język polski, historia, biologia, chemia, fizyka oraz języki 
obce. Dodatkowo, mają możliwość wyboru przedmiotów dodatkowych, 
które ich interesują, na przykład informatyki, sztuki czy wychowania 
fizycznego. 

 Liceum to także czas rozwijania pasji i zainteresowań. Uczniowie mogą 
brać udział w różnych kołach zainteresowań, takich jak szachy, muzyka 
czy sport. Dzięki temu mają szansę poznać nowych ludzi i zdobyć nowe 
umiejętności. 

 Nauczyciele w liceum pomagają uczniom w nauce i rozwoju. Organizują 
różne wydarzenia, takie jak wycieczki, spotkania z ciekawymi ludźmi czy 
konkursy, które motywują do działania. 

 Ważnym celem liceum jest przygotowanie uczniów do egzaminów 
maturalnych, które są niezbędne, aby móc studiować na uczelniach 
wyższych. Matura sprawdza wiedzę uczniów z różnych przedmiotów i jest 
krokiem do dalszej edukacji. 

 

 



Wejście główne do 
budynku znajduje się od 
strony ulicy Adama 
Mickiewicza – to wejście 
nie jest odpowiednie dla 
osób z 
niepełnosprawnościami, 
starszych i rodziców z 
dziećmi w wózkach. 

  

Szkoła jest trochę dostępna dla osób  
z niepełnosprawnościami. 

W szkole nie ma toalety dla osób z niepełnosprawnościami. 

      

W budynku nie ma 
windy. 

      

 

 
 
W budynku drzwi i 
korytarze są 
odpowiednio szerokie. 
Po budynku nie możesz 
jeździć wózkiem 
inwalidzkim. 

     
 

Żeby załatwić sprawy w Szkole, osoby ze szczególnymi potrzebami mogą: 
 



Napisać pismo i wysłać 
je na adres: II Liceum 
Ogólnokształcące w 
Słupsku, ulica 
Mickiewicza 32,  
76-200 Słupsk. 

 

Przynieść pismo do 
Kancelarii Ogólnej. 
Kancelaria to biuro, w 
którym można zostawić 
pisma i inne dokumenty. 
Kancelaria znajduje się 
na parterze na lewo od 
wejścia głównego do  
szkoły. 

      

Jak trafić do Kancelarii? 
Wchodzisz wejściem 
głównym.  
Gdy wejdziesz do 
budynku zobaczysz: 

    

 



Kiedy spojrzysz w lewo 
zobaczysz korytarz. 
Musisz nim iść. 

 

W połowie korytarza, po 
lewej stronie zobaczysz 
drzwi  
do Kancelarii. 

   
 

 
 

 
 
 
 



Napisać pismo i wysłać 
je za pomocą platformy 
e-PUAP: 
www.epuap.gov.pl. 
ePUAP to skrót nazwy 
Elektroniczna Platforma 
Usług Administracji 
Publicznej. Do tego 
sposobu trzeba mieć 
internet i swoje konto w 
ePUAP. 

 

Napisać pismo i wysłać 
je za pomocą e-
Doręczeń 

Adres do e-Doreczeń 
AE:PL-95550-63938-
EUCSB-25 

e-Doręczenia 
to elektroniczny 
odpowiednik listu 
poleconego za 
potwierdzeniem 
odbioru. Dzięki tej 
usłudze podmioty 
publiczne, obywatele i 
firmy mogą korzystać z 
wygodnych i 
bezpiecznych doręczeń 
elektronicznych. Są 
one równoważne 
prawnie tradycyjnej 
przesyłce poleconej za 
potwierdzeniem 
odbioru. 

 

Napisać wiadomość i 
wysłać ją na adres  
e-mailowy:  
sekretariat@lo2.slupsk.pl 

 



Zadzwonić pod numer  
59 84 24 894 

 
Przyjść do Szkoły i 
spotkać się  
z pracownikiem w 
godzinach pracy 
Szkoły. Szkoła jest 
czynna jest od 
poniedziałku do piątku w 
godzinach  
od 7.30 do 15.30. 

 

Wszystkie informacje o Szkole można znaleźć na stronach internetowych:   
 
 
https://www.lo2.slupsk.pl/ 
 
 
 

 

 

https://bip.um.slupsk.pl/struktura_miasta/jednostki_budzetowe/obiekty/564.html 
 

 
 
 

 


